

التاريخ: 2022/4/6م

المحترم،،،

السيد/ مدير إدارة عمليات السوق والمر اقبة

بورصة قطر

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

الموضوع: فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة

نحيط سيادتكم علماً بأن مجلس إدارة مجموعة إزدان القابضة قرر فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة في دورته الجديدة للفترة من 2022 الى 2024 لمدة ثلاث سنوات تبدأ من تاريخ انتخاب مجلس الإدارة، لشغل عدد (7) مقاعد منهم عدد (3) مقاعد للمستقلين، وذلك ابتداءً من يوم الأحد بتاريخ 2022/4/10م وحتى يوم الخميس بتاريخ 2022/4/14م، ومرفق لكم طيه صورة عن إعلان فتح باب الترشح.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

تامرفؤادل

مسؤول الاتصال







مجموعة إزدان القابضة شمق

الإعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة

تعلن مجموعة إزدان القايضة

عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة في دورته الجديدة للفترة من 2022 الى 2024 لمدة ثلاث سنوات تبدأ من تاريخ انتخاب مجلس الإدارة، لشغل عدد (7) مقاعد منهم عدد (3) مقاعد للمستقلين، وذلك ابتداء من يوم الأحد بتاريخ 10/4/2024 وحتى يوم الخميس بتاريخ 14/4/2024م.

شروط الترشيح: -

- ألا يقل عمره عن واحد وعشرين عاماً، وأن يكون متمتعاً بالأهلية الكاملة.
- 2. ألا يكون قد سبق الحكم عليه بعقوبة جنائية، أو في جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة. أو في جريمة من الجرائم المنصوص عليها في المادتين (334)، (335) من قانون الشركات التجارية رقم 11 لسنة 2015، أو أن يكون قد قضي بإفلاسه، ما لم يكن قد رد إليه اعتباره.
- 3. أن يكون مساهماً، ومالكاً عند انتخابه أو خلال ثلاثين يوماً من تاريخ انتخابه لعدد (100.000) سهم من أسهم الشركة، ويجب إيداعها خلال ستين يوماً من تاريخ بدء العضوية لدى جهة الإيداع مع عدم قابليتها للتداول أو الرهن أو الحجر إلى أن تنتهي مدة العضوية ويصدق على ميزانية آخر سنة مالية قام فيها العضو بأعماله، وأن تخصص لضمان حقوق الشركة والمساهمين والدائنين والغير عن المسؤولية التي تقع على أعضاء المجلس، وإذا لم يقدم العضو الضمان على الوجه المذكور بطلت عضويته، ويعفى العضو المستقل والعضو الذي يمثل العاملين بالشركة من ذلك الشرط.

وإذا فقد عضو مجلس الإدارة أي من هذه الشروط زالت عنه صفة العضوية من تاريخ فقدانه ذلك الشرط.

الوثائق المطلوبة حسب فئة الترشح:

- خطاب بالإفصاح عن الرغبة في الترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة.
 - تعبئة استمارة الترشح لعضوية مجلس الإدارة.
- صورة عن البطاقة الشخصية (للأفراد) وصورة حديثة من الأوراق الرسمية (للشركات).
 - تقديم إقرار خطي بعدم الجمع بين المناصب وفقاً للقانون.
 - شهادة ملكية الأسهم محدد بها عدد الأسهم بالنسبة للمرشحين غير المستقلين.
- اقرار المرشح غير المستقل بإيداع أسهم الضمان لدى جهة الإيداع في الموعد المحدد لذلك قانوناً.

فعلى السادة المساهمين النبين تتوافر فيهم شروط العضوية ويرغبون بالترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة الرئيسي الكائن في أبراج ازدان في منطقة الشركة الرئيسي الكائن في أبراج ازدان في منطقة الدفنة اعتباراً من الساعة (9,00) صباحاً وحتى (2,00) مساء، وذلك لتعبئتها وتسليمها للمجموعة قبل نهاية الموعد المحدد الإقفال باب الترشح مع احضار كامل الوثائق المطلوبة.

وتجدر الإشارة الى أنه سيتم التخاب أعضاء مجلس الإدارة الجدد في اجتماع الجمعية العامة العادية عن السنة المائية المنتهية في 2021/12/31 منطن عنه سابقاً.

لمزيد من المعلومات أو الاستفسار يرجى الاتصال على الرقم التالي، 44334273 -44334272



EZDAN HOLDING GROUP a.s.c.

www.ezdanholding.qa

Announcement of Opening Nominations to the Membership of Ezdan Holding Group Board of Directors

Ezdan Holding Group announces the opening of nominations for membership of the Board of Directors in its new session from 2022 to 2024 for a term of three years from the date of commencement of elections, to occupy (7) seats, including (3) seats for independents, effective from Sunday 10/04/2022 until Thursday, 14/4/2022.

Terms of Nomination:

- 1. The candidate shall not be less than 21 years old and shall have full legal capacity.
- 2. The candidate must not have been sentenced to criminal penalty, or a crime against honor or integrity, or any of the crimes stipulated in Articles (334) and (335) of law No. (11) Of 2015 Promulgating Commercial Companies Law, or have been bankrupted, unless been rehabilitated.
- 3. To be a shareholder, and to own at the time of his election or within thirty days from the date of his election (100,000) shares of the company's equities and shall remain in deposit and not subject to trading, act of pledge or attachment until the membership term comes to an end and the financial statements of the last financial year in which the director discharged his duties are approved. They shall be designated to guarantee the rights of the company, shareholders, creditors and third parties for the responsibility that falls on the members of the board, and if the member does not provide the guarantee in the aforementioned manner, his membership shall be void, and the independent member and the member who represents the company's employees are exempted from that condition.

If a member of the board of directors fails to meet the requirements of nomination, he shall lose his membership status from the date of failure in fulfillment of such condition.

Required documents by nomination category:

- A letter expressing the intent to run for membership in the company's board of directors.
- Fill out the nomination form for membership in the Board of Directors.
- A copy of the ID card (for individuals) and a recent copy of the official papers (for companies).
- Submitting a written acknowledgment of not merging positions in accordance with the law.
- A Share Certificate that serves as a legal proof of ownership of the number of shares indicated for non-independent candidates.
- The non-independent candidate's declaration of depositing the security shares with the depository on the date specified in accordance with the law.

Shareholders who meet the conditions for membership and wishing to be nominated for membership in the company's board of directors must obtain the nomination forms from the company's head office located in Ezdan Towers in the Al-Dafna, starting from (9:00) a.m. until (2:00) p.m. in order to fill them out and deliver them to Ezdan Holding Group before the end of the deadline of closing the nomination, and all required documents shall be provided.

The new members of the Board of Directors will be elected at the meeting of the Annual Ordinary General Assembly (AGM) for the financial year ended on December 31, 2021, previously announced.

For more information or inquiries, please call the following numbers: 44334272- 44334273.